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Abstract (en)
[origin: US2017030543A1] A lighting system for a motor vehicle comprising at least one primary optical device for emitting a light beam exhibiting a
cutoff profile, the primary optical emission device comprising at least one light source and one single-piece primary optical member comprising an
input surface suitable for receiving a light beam emitted by the light source, a ray interception surface configured to form the cutoff profile in the light
beam received and an output surface for the light beam. This system also comprises a projection device arranged downstream of the primary optical
emission device(s) and comprising an input surface arranged facing the primary optical emission device(s), and through which are introduced rays
of the light beam derived as output from the primary optical emission device(s); a single continuous output surface through which the light beam is
projected.

Abstract (fr)
Système d'éclairage pour véhicule automobile comprenant au moins un dispositif optique primaire d'émission 2 d'un faisceau lumineux présentant
un profil de coupure, le dispositif optique primaire d'émission 2 comportant au moins une source lumineuse 1 et un organe optique primaire 2
monobloc comprenant une surface d'entrée 6 apte à recevoir un faisceau lumineux émis par la source lumineuse 1, une surface d'interception de
rayons configurée pour former le profil de coupure dans le faisceau lumineux reçu et une surface de sortie 8 dudit faisceau lumineux, Ce système
se caractérise en ce qu'il comprend également un dispositif de projection 14 disposé en aval du (des) dispositif(s) optique(s) primaire(s) d'émission
2 et comprenant : - une surface d'entrée 15 disposée en vis-à-vis du (des) dispositif(s) optique(s) primaire(s) d'émission 2, et par laquelle sont
introduits des rayons du faisceau lumineux issus en sortie du (des) dispositif(s) optique(s) primaire(s) d'émission 2 ; - une unique surface de sortie
16 continue par laquelle est projeté le faisceau lumineux 17.
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